
Fra: Mestertakst <hugo@mestertakst.no> 
Sendt: 13. oktober 2014 10:52 
Til: Benjamin Hicks 
Kopi: Tor Hegle 
Emne: Re: Vedk byggemelding av tiltak - gbnr 54/18 Konglevoll -  vedtak om 

samtykke 
 
God dag. 
Jeg har vært i kontakt med Terje Seim, Seim Bygg AS. 
Ved byggemelding av tiltakene våren 2014 ble det ikke sendt søknad til Arbeidstilsynet fordi Seim Bygg 
AS ikke hadde erfaring med næringsbygg med søknad til Arbeidstilsynet. 
HundvinBu AS har søkt et økonomisk tilskudd, MERKUR. MERKUR stiller krav til når tiltak skal være 
ferdigstilt for at HUndvinBu AS kan tildeles tilskuddet. 
 
Jeg hadde i sommer også kontakt med Siril Sylta for å få vite hva som manglet av dokumentasjon i saken. 
Hun så ingen mangler der og da. 
 
Når det ikke skjedde noe i saken ble vi kontaktet av HundvinBu AS for å hjelpe til med at saken hadde en 
fremdrift slik at tilskudd fra MERKUR kunne benyttes. 
 
 
Etter telefonsamtale med Terje Seim i Seim Bygg AS fredag 10. oktober, så sendte han samtykket til 
Lindås kommune sammen med søknad om igangsettingstillatelse. 
 
 
Etterord: 
Ved oppstart av dette lille tiltaket, selv om det er lite, skulle det vært avholdt FORHÅNDSKONFERANSE. 
Da kunne saken vært ferdigbehandlet raskere. 
 
-- 
Med vennlig hilsen 
Takst & Eiendomstjenester AS 
Byggmester Hugo Vedaa 
Mobil: 906 80 888 
www.mestertakst.no 
 
   On Mon, 13 Oct 2014 10:15:42 +0200, Benjamin Hicks <Benjamin.Hicks@lindas.kommune.no> wrote: 
 
> Se vedlagte saksdokumenter. 
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